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CZtONKOWlE KOMISJI: 

1. Pan Jacek Kubicki - przewodniczqcy komisji 
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2. Pani Anna Karolczak - wiceprzewodniczqca komisji 
3. Pani Elibieta sled2 - cztonek komisji 
4. Pani Lucyna 5wist - cztonek komisji 
5. Pan Armin Jarosz - cztonek komisji 
6. Pan Adam Kwas - cztonek komisji 

Komisja Zdrowia, Pomocy Spotecznej, Sportu i Turystyki w roku 2016 odbyta 
14 posiedzeri w tym trzy posiedzenia poza siedzibq Urzqdu Miasta; dwa 
w jednostkach Gminy: Kryta Ptywalnia, Oirodek Pomocy Spotecznej oraz jedno 
w Powiatowym ~rodowiskowym Domu Samopomocy. 

Na posiedzenie Komisji zapraszani byli min.: Burmistrz Pan Michat Piszko, 
Zastqpca Burmistrza Pan Wiestaw Tracz, Skarbnik Gminy Miejskiej Ktodzko Pani 
Wioletta Srokowska-Chmiel, Dyrektor Ofrodka Pomocy Spotecznej w Ktodzku 
Pani Jolanta Leszko, Kierownik Wydziatu Edukacji i Spraw Spotecznych 
w Urzqdzie Miasta Pani Joanna Kozak, Pani Ewa Chmiel pracownik Wydziatu 
Edukacji i Spraw Spotecznych Urzqdu Miasta, Kierownik Wydziatu Rozwoju 
w Urzqdzie Miasta Pani Aleksandra Gwizdowska, Pan Sergiusz Kotyra 
petnomocnik Burmistrza ds. Rozwiqzywania Probiernow Uzaleinieri, Prezes 
ZAMG Pan Tomasz Petynski, Kierownik Krytej Ptywalni Pan Krzysztof Oktawiec, 
Pani Katarzyna Gajewska pracownik ZAMG, Dyrektor KCKSiR Pan Marek 
Mazurkiewicz, Zastcpca Dyrektora KCKSiR Pan Andrzej Banasik, Dyrektor 
Muzeum Ziemi Ktodzkiej Pan Krzysztof Miszkiewicz, Pan Jarostaw Jarosz 
reprezentujqcy Ofrodek Pomocy Spotecznej, Dyrektor Zespotu Opieki 
Zdrowotnej w Ktodzku Pani Jadwiga Radziejewska, Pan Krzysztof Popiel 
Kierownik ds. PFRON Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Ktodzku, Dyrektor 
Powiatowego Urzqdu Pracy w Ktodzku Pan Krzysztof Bolisqga, Pani Jozefa 
Goszczyk przewodniczqca Komisji Miqdzyzaktadowej NSZZ SolidarnoSC 80, Pani 
Magdalena Wiewiorka i Pan Maciej Konopka reprezentujqcy Komisjq 
Miqdzyzaktadowq NSZZ SolidarnoSC 80, Pan Gustaw Paczka reprezentujqcy UKS 
,,Szostka", Pan Jacek Kurowski i Pan Marek Ogonowski reprezentujqcy UKS 
,,Znicz", Pan Henryk Szydtowski reprezentujqcy ,,HS" Team, Pani Teresa Ludwin 



i Pani lwona Matuszny reprezentujqce Sudecki Sejmik Osob Niepetnosprawnych 
Pani Krystyna Grzywacz i Pani Teresa Budzioch reprezentujqce Stowarzyszenie 
,,Promyk" Pomoc Spoieczna w Kiodzku, Pan Jerzy Kowalczyk i Pan Jacek Mencel 
reprezentujqcy Towarzystwo im. SW. Brata Alberta w Ktodzku, Pan Zbigniew 
Nowak reprezentujqcy Spoidzielniq Mieszkaniowq w Ktodzku. W posiedzeniach 
Komisji brali takie udziat Radni Rady Miejskiej w Ktodzku: Pani Zdzisiawa 
Woiniak-Krupska, Pani Renata Urbaniak, Pan Wojciech kyszkiewicz i Pan 
Stanistaw Ferenc. 

W styczniu posiedzenie Komisji odbyio siq w siedzibie Krytej Ptywalni przy 
Szkole Podstawowej Nr 3. Cztonkowie Komisji zapoznali siq z funkcjonowaniem 
Ptywali. Pan Prezes Tomasz Petyriski wskazai, i e  jednym z problemow sq koszty 
utrzymania Ptywalni (obniienie kosztow zwiqzanych z mniejszym 
zapotrzebowaniem mocy o 700 MW). Omawiano takie sprawy zwiqzane 
z korzystaniem z Ptywalni przez UKS-y. W dyskusji brali udziat Prezes ZAMG Pan 
Tomasz Petyriski, Kierownik Krytej Ptywalni Pan Krzysztof Oktawiec, Pan Jarostaw 
Jarosz reprezentujqcy Oirodek Pomocy Spotecznej, Pan Henryk Szydtowski 
reprezentujqcy ,,HS" Team, Pani J6zefa Goszczyk przewodniczqca Komisji 
Miqdzyzakiadowej NSZZ Solidarnoid 80, Radni Rady Miasta: Pani Zdzisiawa 
Woiniak-Krupska i Pan Stanisiaw Ferenc. 

W lutym czionkowie Komisji spotkali siq z przedstawicielami jednostek 
organizacyjnych Gminy dziatajqcych w zakresie sportu, rekreacji i turystyki. 
Omawiano dziatalnoid sportu ktodzkiego, jego problemy i sukcesy oraz zasady 
finansowania. W spotkaniu brali udziat Dyrektor Kiodzkiego Centrum Kultury , 
Sportu i Rekreacji Pan Marek Mazurkiewicz, Dyrektor Muzeum Ziemi Ktodzkiej 
Pan Krzysztof Miszkiewicz, Prezes ZAMG Pan Tomasz Petyliski, Pani Ewa Chmiel 
przedstawiciel Wydziatu Edukacji i Spraw Spoiecznych oraz Pan Adam Kowalski 
specjalista ds. sportu w KCKSiR. 

W maju na posiedzeniu Komisji omawiano kwestie zwiqzane 
z przygotowaniem miasta do sezonu turystycznego. Poruszano problematykq 
zwiqzanq z funkcjonowaniem bazy sportowo-rekreacyjnej miasta Kiodzka. 
Cztonkowie Komisji oraz zaproszeni goicie debatowali nad moiliwoiciami 
pozyskania irodkow zewnqtrznych na budowq i rozbudowq obiektow 
turystycznych i sportowych. W dyskusji udziat wziqli Zastqpca Burmistrza Pan 
Wiesiaw Tracz, Pan Marek Mazurkiewicz Dyrektor KCKSiR, Pan Andrzej Banasik 
zastqpca dyrektora KCKSiR, Pan Tomasz Petyriski Prezes ZAMG, Pani Aleksandra 
Gwizdowska kierownik Wydziatu Rozwoju w Urzqdzie Miasta. 

W czerwcu na posiedzeniu Komisji omawiano problematykq zwiqzanq 
z przygotowaniem do wypoczynku letniego organizowanego w miejscu 
zamieszkania oraz w oirodkach wypoczynkowych dla dzieci i mtodzieiy 
z Ktodzka. 



W sierpniu Komisja obradowata w siedzibie Powiatowego ~rodowiskowe~o 
Domu Samopomocy. Na spotkaniu omowiono kwestie zwiqzane z rehabilitacjq 
zawodowq, spotecznq i kulturalnq osob niepetnosprawnych i ich potrzeb. 
Cztonkowie Komisji zapoznali siq z dziataniami podejmowanymi przez 0Srodek 
Pomocy Spotecznej, Powiatowy Urzqd Pracy, Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie oraz organizacje pozarzqdowe dziatajqce na rzecz osob 
niepetnosprawnych. W spotkaniu wzicli udziat Zastepca Burmistrza Pan Wiestaw 
Tracz, Pani Jolanta Leszko Dyrektor Oirodka Pomocy Spotecznej, Pan Krzysztof 
Boliscga Dyrektor Powiatowego Urzqdu Pracy, Pan Krzysztof Popiel Kierownik 
Zespotu Rehabilitacji Osob Niepetnosprawnych PCPR, Pani Teresa Ludwin i Pani 
lwona Matuszny reprezentujqce Sudecki Sejmik Osob Niepetnosprawnych, Pani 
Krystyna Grzywacz i Pani Teresa Budzioch reprezentujqce Stowarzyszenie 
,,Promyk" Pomoc Spoteczna w Ktodzku, Pan Jacek Mencel reprezentujpcy 
Towarzystwo Pomocy im. sw Brata Alberta w Ktodzku. 

Na posiedzeniu Komisji w paidzierniku omawiano kwestie zwiqzane 
z przygotowaniem Oirodka Pomocy Spotecznej oraz organizacji pozarzqdowych 
do sezonu jesienno-zimowego pod kqtem zabezpieczenia os6b starszych, 
bezdomnych, niepetnosprawnych korzystajqcych ze wsparcia pomocy 
spotecznej. Cztonkowie komisji udali sic z wizytacjq do Jadlodajni i Noclegowni 
prowadzonych przez Towarzystwo im. Sw. Brata Alberta w Ktodzku. Zapoznano 
sic ze stanem technicznym obiektow, wyposazeniem i problemami zwiqzanymi 
z ich funkcjonowaniem. Cztonkow Komisji po obiektach oprowadzali: Dyrektor 
OPS Pani Jolanta Leszko, Pan Jerzy Kowalczyk reprezentujqcy Towarzystwo im. 
Sw. Brata Alberta w Ktodzku. 

W listopadzie posiedzenie Komisji odbyto siq w Oirodku Pomocy Spotecznej. 
Pierwsza czqid spotkania miata charakter uroczysty, zwiqzany z Dniem 
Pracownika Socjalnego. W uroczystoici wziqli udziat Zastqpca Burmistrza Pan 
Wiestaw Tracz, Skarbnik Pani Wioletta Srokowska-Chmiel, Kierownik Wydziatu 
Edukacji i Spraw Spotecznych, Dyrektor OSrodka Pomocy Spotecznej 
oraz pracownicy. W trakcie spotkania skiadano zyczenia oraz wrqczono listy 
gratulacyjne pracownikom. W drugiej czqici spotkania Zastqpca Burmistrza Pan 
Wiestaw Tracz i Skarbnik Gminy Pani Wioletta Srokowska-Chmiel przedstawili 
zatoienia do budietu na rok 2017. 

Posiedzenia Komisji odbywaty sic zgodnie z planem pracy Komisji na rok 2016. 
Omawiano kwestie zwiqzane z ktodzkim sportem, warunkami technicznymi 
Krytej Ptywalni i stadionu. Zajmowano siq takie problemami z zakresu pomocy 
spotecznej, aktywizacji osob niepetnosprawnych i analizq wykorzystania irodkow 
z Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problemow Alkoholowych w roku 2016. 
Omawiano sprawy zwiqzane z przygotowaniem miasta do sezonu turystycznego 
w okresie letnim. 



Debaty prowadzone przez czionkow komisji oraz zaproszonych goici byty 
konstruktywne i rzeczowe. Odbywaly sic w miiej i iyczliwej atmosferze. 

Przewodniczqcy Komisji 
Zdrowia, Pomocy Spotecznej, 

Jacek Kubicki F-- 


